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Les meubles contenant des panneaux à base de bois peuvent émettre des substances polluantes dans l'air
 intérieur. Il est donc recommandé, après l'installation du meuble, d'aérer fréquemment la pièce pendant au 
moins quatre semaines.

Furniture containing wood-based panels (particleboard, fibreboard, plywood, etc.) can emit pollutants 
into the indoor air. You are therefore advised, after the furniture has been installed in its location, to ventilate 
the room frequently for at least four weeks in order to reduce exposure to the pollutants emitted by the furniture.
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Quincaillerie de montage / Eisenwaren / Ferramenta
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x 2
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x 2

non inclus

(FR) IMPORTANT : Pour éviter le basculement accidentel du meuble, la fixation du meuble au mur
est obligatoire.

(GB) IMPORTANT: To prevent the furniture accidentally tipping over, it must be affixed to the wall.

(FR) La visserie nécessaire pour la jonction mur/meuble, dépendante de la nature du mur, n'est
pas fournie. Adapter la quincaillerie à votre support. En cas de doute, consulter un spécialiste.

(GB) The screws required for the wall/furniture junction, which depend on the type of wall, are
not supplied. Ensure that the hardware is suited to your substrate. If in doubt, consult a specialist.
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